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Folketingets Udvalg for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri har i skrivelse af 29. februar 

2008 (L73 – spørgsmål nr. 5) udbedt sig min besvarelse af følgende spørgsmål: 

  

Spørgsmål 5: 

  

”Hvordan finder ministeren vægtningen mellem de generelle organisationer og de 

særlige økologiske organisationer?” 

  

Svar 

 

Økologiens vækst i omsætning og produktion har medført, at en række organisationer 

arbejder med økologi som en naturlig og væsentlig del af deres interesseområde. Det er 

målsætningen at dette brede felt af organisationer skal deltage på lige fod i Rådets 

arbejde og dermed sikre en repræsentativ dækning af interessenterne i den danske 

økologisektor.  

 

Derfor finder jeg at vægtningen mellem de forskellige organisationer i Det Økologiske 

fødevareråd afspejler den økologiske sektor på en repræsentativ måde. 

 

 

 

 

Eva Kjer Hansen 

 

 

/Louise Piester 
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